

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Signera protokoll 240826 - EG

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 240826_styrelsemote_protokoll.pdf

Storlek: 352489 byte

Hashvärde SHA256:

1a7001e9b6eda7b2794ff92758d801765ecbaebe90d1e2e55cf5e3c63ec1cb8b

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

CECILIA TÄKTE

Signerat med BankID 2024-10-15 23:00 Ref: de855d14-ed76-44d0-9045-e98b52961068

CAROLINE HAABER-BERNTH

Signerat med BankID 2024-10-15 17:41 Ref: 4a0f88c2-73f5-432a-abf8-70153fa824bd

LINDA STRIDH

Signerat med BankID 2024-10-15 17:26 Ref: 15a20df5-1d7a-47bd-bed4-80188ee46632

Protokoll fört vid styrelsemöte, Enebybergsgymnasterna, 812000-1949

Onsdag den 28 augusti, 2024

Plats: Digitalt och i klassrum Danderyds gymnasium

Protokoll Nr 6

Närvarande på plats: Cecilia Täfte, Linda Stridh, , Caroline Haaber-Bernth, Maria Wallerström och Sara Lundin

Närvarande digitalt: Zenja Hebib

Närvarande verksamhetschef: Emelie Kling

Frånvarande: Anna Holmquist

§ 1 Mötets öppnande

Cecilia hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att utse Caroline Haaber-Bernth att föra protokoll under mötet.

§ 3 Val av justerare

Styrelsen beslutade att utse Cecilia Täfte och Linda Stridh att justera protokollet.

§ 4 Godkännande av dagordning

Cecilia gick igenom agendan och styrelsen godkände dagordningen.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

Styrelsens medlemmar ges i uppdrag att läsa igenom och komplettera protokoll från juni för justering före underskrift.

§ 6 Genomgång av beslutslogg

- Uppdatering av EG stadgar
Styrelsen beslutar att en ledamot i GF Öst med tidigare erfarenhet från uppdatering av stadgar hjälper föreningen att se över våra stadgar mot ett mindre arvode.
- Sponsorskap
Behov av att sätta upp ett regelverk kring sponsoring diskuterades. Noterades att Emelie Björkwall har visat intresse för att hjälpa föreningen i denna fråga varför hon sätts i kontakt med Mia och verksamhetschef.
Mailet som skickades ut till föräldrar och gymnaster i det lila spåret under våren skickas på nytt med en förhoppning av att fler visar intresse av att arbeta med frågan i form av en sponsorgrupp.
Noterades att varje enskilt lag kan hitta på aktiviteter/sponsorer för att samla in pengar.
- Ungdomskommitté
Tilde Björkwall representerar EG på den träff som GF Öst anordnar för Ungdomar som är intresserad av att arbeta med en Ungdomskommitté.
Verksamhetschefen får i uppdrag att skriva ner det som hennes undersökning visat men noterades att det är svårt att samla information från andra föreningar då det är få föreningar som arbetar med Ungdomskommittéer.
- Protokoll januari
Noterades att ett styrelseprotokoll från januari saknas, vilket Cecilia åtog sig att hantera.
- Protokoll övriga månader
Noterades att protokoll från övriga möten finns underskrivna och kan återfinnas på föreningens hemsida.

§ 7 Rapport från kansliet

Skriftlig rapport från kansliet gicks igenom.

Noterades särskilt att arbetet vid terminsstart försvåras på grund av att SportAdmin har tekniska problem.

§ 8 Godkännande av dokument

Följande dokument godkändes efter genomgångna förslag till justeringar: Ledarkontrakt 240828

§ 9 Kick off

Eventgruppen tillsammans med verksamhetschef gick igenom schemat för ledar kick off.

§ 10 Uppdatering från sommarens läger

Cecilia gick igenom Gymnastikförbundets utbildningskrav och vilket ansvar vi har som förening för att hålla träning. Upplystes om att Gymnastikförbundet kan vidta åtgärder både mot enskild ledare eller föreningen (dvs styrelsen) om vi inte följer dessa regler vilket innebär en risk att vi som föreningen inte får bedriva gymnastik. Reglerna innebär bland annat att samtliga ledare måste gå kursen Introduktion till gymnastik samt att ledare ska ha korrekt utbildning/licens som är relevant för den gymnastik som bedrivs. Det innebär även att ledare ska stå i anslutning till gymnasten och säkerhetspassa vid fria rotationer.

Vi har noterat att dessa regler inte till fullo har följts under våra sommarläger vilket är allvarligt. Då styrelsen ser ett behov att informera våra ledare kring reglerna och vikten av att dessa följs kommer detta särskilt behandlas under vår ledar kick off.

§ 11 Grupper som börjar senare än planerat

Med anledning av att vi saknar ledare med korrekta licenser har några av våra grupper startat senare för terminen. Noterades ett behov av en stor ledarstab för att minska sårbarheten när en ledare slutar. Vi behöver utreda om det finns grupper med många ledare och om det finns möjlighet att flytta ledare till andra grupper.

§ 12 Gymnaster som slutar

Diskuterades fråga hur vi kan följa upp varför äldre gymnaster inte vill träna längre samt hur vi kan möta träningsbehov hos äldre gymnaster.

§ 13 Övriga frågor

- Sara informerade om att hon väljer att avgå från styrelsen efter jul.

§ 14 Mötets avslutande

Cecilia Täfte tackade alla för mötet och förklarade mötet avslutat.

Ordförande och justerade

Vid protokollet

Cecilia Täfte

Caroline Haaber-Berth

Justerade

Linda Stridh